

**Styrelsemöte ÖDET Programförening
2024-03-22**



1 Närvaro

1.1 Närvarande

Petter Bratland, Lucas Brunnegård, Filip Göransson, Soren Smink, Edward Jensen, Kalle Andersson, William Balte, Axel Ahlman, Ruben Croall, Ludvig Sanell, Albin Stuesson, Eric Stenberg

1.2 Anmäld frånvaro

Aleksandar Botic

1.3 Frånvaro

Felix Gustafsson

1.4 Adjungeringar

2 Dagordning

2.1 Mötet öppnas:

12:05

2.2 Dagordning godkänns:

Ja

2.3 Val av mötesordförande:

Filip Göransson

2.4 Val av justeringsperson:

Ruben Croall

2.5 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna: Ja

2.6 Inkomna skrivelser:

Fråga från kåren ang. teknologringar: *Har svarat att vi inte vet något om detta.*

2.7 Uppföljning: skrivelser

HSIF mingel: *Har kontaktat deras OF*

2.8 Uppföljning: sektionsrapporter

2.8.1 Ekonomi:

Kortkonto: 4 813.7 Kr

Phestkonto: 4 303.34 Kr

Placeringskonto: 12 138.65 Kr

Mekis-konto: 1 446.36 kr

Petter har påbörjat ett kompendium.

Vi har blivit scamade av Swedbank - Petter skulle ta reda på vad som hänt: *Petter återkommer.*

2.8.2 Phestorgan

Sommaravslutningsfest (under Valborg) Uppdateringar?: *Phest har möte med F.A.M.E på tisdag. Svar förväntas då.*

HET - hur gick det?: *Lyckat. Allt avslutat.*

Trafikljus 4/5 - shotluckan, vinyl och smålles är bokade som stationer. Behöver eventuellt person som håller i varje station. Soren tar hand om parklek. LH ansvarar för eftersläpp. Uppdateringar?: *Allt rullat på. Petter signerar. Mekis ska vara i parken*

Gasque med basår, TBI och Mårfint 20/4 - Ovveutbildning samma dag, potentiellt uppskjutet insläpp - status?: *Tema är bestämt. Sture signerar.*

ÖDET-fredag 5/4 - Smålands bokad med Sjuk. Tema, lekar & märke är färdiga - status?: *Biljett släppta idag. Märken är på gång.*

Sjödets bal på Svarta Örnshuset - Har fåttmenyn som kan ändras vid behov - Vem bestämmer om den behöver ändras? Övriga uppdateringar?: *Menyn finns i discord, där feedback skall skickas vid behov.*

Phestismärke påbörjat.

Rattfyllegasque på smålles (sista ÖDET-fredagen).

2.8.3 Mekis

Soren ordnar Dokumentation inkl. elschema efter årsmötet *Påbörjat. Preliminärt blockschema har skickats i #mekis. Vissa detaljer har diskuterats.*

Mekismärken - hur har försäljningen gått?: *Har sålt två till.*

Nuvarande status & plan - Axel fixar styrning och får tillgång till verkstaden. Edward donerar högtalare samt delningsfilter. Något nytt?: *Mekis är i verkstaden. Styrningen ska ordnas imorgon. Potentiellt även elementkoll. Återkommer med lådförslag.*

2.8.4 IOM

"ÖDET-wiki" på hemsidan - Kalle är ansvarig, status?: *Ingen uppdatering.*

Sture ordnade en intressekoll för ett större ÖDET-LAN. Svar änsålänge?: *19 svar, 17 ja*

Marknadsföringsplanscher har påbörjats.

2.8.5 KON

Phoniro event - skulle återkomma vid påsk. Detta är sista mötet innan påsk. Status?: *William skickar ett mail efter påsk.*

Samarbete med kommunens näringslivsansvariga - Föreläsningarna skall in på schemat. Kommunen ansvarar för företagskontakt. Föreläsning planerad vecka 12. Återkoppling skulle komma 18 mars. Status?: *8e April har Baertling bokats för en HMS & 365ID lunchföreläsning på engelska. HMS: "When hardware meets software". Mat kommer ordnas. Info som medansvarig har börjat marknadsföra. Vi börjar med det nästa vecka.*

Företagsbesök med kommunen: *IT-service vid slottet. Mer på gång.*

Getinge är intresserade av att vi kommer på företagsbesök. Prel slutet av mars. Skulle försöka igen. Status?: *Mailade igen förra veckan. Inget svar ännu. Edward hjälper Lucas få tag på dem.*

Swedlock - William skulle återkomma: *Radiotystnad.*

William har kontaktat Saab i Halmstad - Status?: *Väntar en vecka och försöker igen.*

Gymnasiebesök Kattegatt 15/3 - William, Ruben, Filip och Sture gick. Hur gick det?: *Gick som ett standard-besök.*

Gymnasiebesök LBS 28/2 - Lucas, Ruben och William gick. Hur gick det? Tog ni med något intressant att visa upp?: *Gick bra.*

Sveriges Ingenjörer föreläsning HT 2024 - återkommer med datum. Status?: *3e september.*

2.8.6 D2, D4, pant och projektrum

Theos borttappade nycklar - Soren har pratat med Theo, som hävdar att alla nycklar är inlämnade. Skall vi byta ut låset eller endast kopiera nyckel?: *Axel skall få koll på allt först.*

Soren har skickat en lista för pennor och sudd skickats till Mikael. Status: *Ingen respons ännu, tar upp det på vårt möte med dem.*

2.9 Övriga ärenden

Styrelsetröjor - I ett ODS-ark i #ekonomi på discord står hur mycket varje individ är skyldig föreningen - Har alla betalat?: Återkommer.

Sånghäfte skall säljas på Hitract och första utkastet är klart. Vinst går till event eller Mekis. Har vi kollat med Passionerat om eventuell sponsring? Övriga uppdateringar?: *Inga uppdateringar.*

Omdesign datamärke - status?: *Vi har fått dem. Försäljning pågår.*

Omdesign mekatronikmärke - status?: *Sture skall få filerna från designaren och kontakta bolag.*

Pluggstuga - Filip ska hålla en testsession med MCAD - Status?: *Väntar tills uppgifterna är igång.*

Styrelsemärke - Omdesignad med fungerande streckkod. Eric skulle återkomma med förslag på storlek: *Tillverkare har kontaktats. Inväntar svar.*

Protondrive - Aleksandar skapar konto och för över arkivet, status?: *Återkommer*

Skapa ett gemensamt skåp för märken. Tankar?: *Javisst*

Individuella möten: *Återkommer i discord.*

Ludde och Eric ska göra en märkesförsäljningslåda.

2.9.1 Pluggmaterialsprojekt

Kalle skall fortsätta lägga upp material. Status?: *Tre kurser hittills.*

2.9.2 Workshops:

2.10 Nästa möte:

3 veckor

2.11 Nästa workshop:

2.12 Mötet avslutas:

13:06

3 Justering

3.1 Disclaimer

Tillvald ordförande, justeringsperson och sekreterare ansvarar själva för att lämna kommentarer senast 24 dagar efter mötet. Vid avsaknad av protest godkänns därefter protokollet automatiskt under nästa möte och läggs då till handlingarna.

3.2 Justeringspersonens underskrift:

Justeringsperson Ruben Croall och mötesordförande Filip Göransson godkänner protokollet:

13:10:00 2024-03-22